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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mire költi a még fel sem állt Habsburg Intézet az állami támogatást?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint oktatási miniszterhez .
A kérdésre írásban várom válaszát.

Tisztelt Miniszter úr!

Már megalakulásakor is értetlenség és felháborodás fogadta a Habsburg Intézet felállítását. A
felháborodást csak fokozta, amikor kiderült, hogy az Intézetet az Ön egyik jó barátja, Gerő
András találta ki - saját magának . Később napvilágra került az is, hogy az Intézet több mint
200 millió Ft-tal gazdálkodhat majd évente, miközben más, lényegesen nagyobb szabású
feladatot ellátó közalapítványok - így például a Nemzeti Kollégiumi Közalapítvány vagy a
Közoktatási Modernizációs Közalapítvány - ennek az összegnek csak töredékét kapták 2003-
ban. ~
Az elmúlt időszak igazolta az aggodalmakat : a Habsburg Intézet élére az ötletadó Gerő
András került, aki eddigi munkássága alapján nem tartozik a Habsburg-családdal, illetve a
Habsburg Monarchiával foglalkozó kutatások hazai és nemzetközi élvonalába, és nem
rendelkezik a téma kutatásához szükséges levéltári kutatási gyakorlattal sem . Az Intézet a mai
napig nem kezdte meg érdemi működését, a rendelkezésére álló 230 millió Ft azonban - a
hírek szerint - szépen fogy.

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Hogyan és milyen szempontok alapján nevezték ki a Habsburg Intézet élére Gerő
Andrást?

2. A Közalapítvány alapító okirata és SzMSz-e hogyan szabályozza az igazgató
kinevezésének módját?

3. Miért nem írtak ki pályázatot az igazgatói posztra?
4. Ön szerint megfelel-e Gerő András erre a feladatra tekintettel tudományos múltjára,

illetve nyelvtudására?
5 . A 2003-ra biztosított költségvetési támogatásból (230 M Ft) mennyit és mire

használtak fel, különös tekintettel arra, hogy az Intézet érdemi működése a mai napig
nem kezdődött meg? Kérem, részletezze a források felhasználását (igazgató fizetése,
kuratóriumi tagok és szakértők tiszteletdíja, pályázatokra kifizetett összeg, egyéb
működési költség, stb .)!
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6 . Kiket foglalkoztat a Közalapítvány, illetve . az Intézet, hogyan választották ki őket,
mekkora a díjazásuk?

7. Kérem, röviden összegezze a Közalapítvány, illetve az Intézet eddigi tevékenységét,
legfontosabb eredményeit!

8. Kérem, tájékoztasson arról, hogyan képes betölteni célját, feladatát, ha még székhelye
és honlapja sincsen?

Budapest, 2003 . október 2 .

Tisztelettel várom válaszát .

ÉRKEZETT

2003 0 KT 0 3.

Dr. Pósán László
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